
 

14- 17 May 2018
2018年 5 月 14-17日

The Association hosts the 27th Asian Shipowners’ Association (ASA) AGM and the 2018 International Chamber of Shipping 
(ICS) AGM in Hong Kong.
協會在香港舉辦了第 27屆亞洲船東協會（ASA）年會和 2018年國際航運公會（ICS）年會。
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23 November 2018
2018年 11 月 23日

The Association concluded its year - long  
60th Anniversary Celebrations with its Grand 
Finale - The 60th Anniversary Gala Dinner.
協會 60周年晚宴圓滿結束了本會為期一年 
的 60周年慶典。

The Hon Carrie Lam, GBM, GBS, Hong Kong 
Chief Executive gave a keynote speech 
at the Gala Dinner.
香港特別行政區行政長官林鄭月娥 
大紫荊勳賢，GBS，於慶祝晚宴上致辭。

Historic Group Photo for the Chief Executive, VIP guests, past Chairmen, former Managing Directors and members of the Executive Committee.
歷史大合照：香港特別行政區行政長官、貴賓，協會前主席，前董事總經理與及執行委員會成員。
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Mr. Huang Liu Quan (middle), Deputy Minister of the Hong Kong and Macao Affairs Office of the State Council presented certificates of recognition  
to the Four Longest Standing Members of the Association to show its appreciation to them for their loyalty and generosity over the past 60 years. 
From left : International Maritime Carriers Ltd (Mr. Ryan Chan), Valles Steamship Co., Ltd (Mr. Wellington Koo), Island Navigation Corporation International 
Limited (Mr. Alan Tung), Wah Kwong Maritime Transport Holdings Ltd (Mr. Hing Chao).
國務院港澳辦室副主任黃柳權先生（圖中） 向協會四家公司創會會員頒發表彰證書，表彰他們 60年來對協會的忠誠和慷慨的支持。 
圖左起：萬邦航運有限公司（曾柏榮先生）、萬利輪船有限公司（顧之灝先生）、金山輪船國際有限公司（董立新先生）、 
華光海運控股有限公司（趙式慶先生）。

Souvenir Presentations
致送紀念品

Mr. Jack Hsu (right), the Association Chairman presented 
a souvenir to the Programme Sponsor - InvestHK 
(Mr. Benjamin Wong).
協會主席許積皐先生（圖右）頒紀念品予場刊 
贊助單位 -投資推廣署（王國藩先生）。

Mr. Huang Liu Quan (right), Deputy Minister of the Hong Kong and  
Macao Affairs Office of the State Council presented a souvenir to the 
Title Sponsor - Ocean Line Holdings Limited (Mr. Kwai Sze Hoi).
國務院港澳辦副主任黃柳權先生（圖右）頒贈紀念品予晚宴 
冠名贊助單位 - 遠航集團有限公司 （桂四海先生）。
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Performances  
表演項目

Dancing performance by Glenda Allen Dance Academy.
Glenda Allen Dance Academy舞蹈表演。

Singing performance by  
Ms. Elisa Chan.
著名歌手陳潔靈小姐。

Mr. Jack Hsu, the Association Chairman presented  
the “Long Service Award”  to staff who have served  
the Association for more than 20 years. 
協會主席許積皐先生頒發長期服務獎予服務 
本會超過 20年的員工。
Photo L-R 圖左至右： 
Mr. Harry Chu （朱在行先生）、  
Ms. Peggy Kan （簡佩薇小姐）、
Mr. Gilbert Feng（馮佳培先生）。

Live Auctions 
現場競投

Two paintings drawn by international  
award - winning painter Kenny Lau, a 13 
year old boy were put for live auctions at 
the dinner.  The proceeds supported the Association and charity projects.  
A souvenir was presented by Ms. Betty Fung JP, Head of the Policy Innovation  
and Co-ordination Office.
年僅 13歲的劉見之為本慶祝晚宴特地捐出兩幅作品作現場競投， 
所得款項將用作支持本會及慈善項目。政策創新與統籌辦事處總監 
馮程淑儀太平紳士代表致送紀念品。
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